



**AVIS PUBLIC
AVIS D'ADOPTION**

**ENTRÉE EN VIGUEUR DU RÈGLEMENT
1650**

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que le Règlement 1650, intitulé « **RÈGLEMENT SUR LE PROGRAMME D'ACQUISITION D'IMMEUBLES** » a été adopté par le Conseil municipal de la Ville de Westmount le 3 février 2026 lors d'une séance ordinaire.

L'objet du Règlement 1650 est d'acquérir, de gré à gré ou par expropriation, les immeubles listés dans le règlement dans le cadre du Programme d'acquisition d'immeubles.

Adoption : 3 février 2026
Entrée en vigueur : 5 février 2026

Toute personne intéressée peut consulter ce règlement sur le site web de la Ville de Westmount, ou à l'hôtel de ville, situé au 4333, rue Sherbrooke Ouest, à Westmount.

FAIT à Westmount, ce 5 février 2026.

**PUBLIC NOTICE
NOTICE OF ADOPTION**

COMING INTO FORCE OF BY-LAW 1650

PUBLIC NOTICE is hereby given that By-law 1650, entitled "**BY-LAW REGARDING THE IMMOVABLE ACQUISITION PROGRAMME**" was adopted by the Municipal Council of the City of Westmount on February 3, 2026, in an ordinary meeting of the municipal council.

The purpose of By-law 1650 is to acquire, by mutual agreement or expropriation, the properties listed in the by-law as part of the Immovable Acquisition Programme.

Adoption: February 3, 2026
Coming into force: February 5, 2026

Any interested person may consult the by-law on the City of Westmount's website or at City Hall, located at 4333 Sherbrooke Street West, in Westmount.

ISSUED at Westmount, this February 3, 2026.

M^e Arianne Leblond
Greffière adjointe / Assistant City Clerk